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P R O T O K Ó Ł  NR   XLV/10 
Z PRZEBIEGU OBRAD RADY GMINY STARE BABICE 

w dniu 12 listopada 2010r. 
 
 
 
 
 
Miejsce obrad:  Sala konferencyjna w Urzędzie Gminy Stare 

Babice ul. Rynek 21 
Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   
Rozpoczęcie obrad:  godz. 12:00 
Zakończenie obrad: godz. 15:00 
 
W sesji uczestniczyli: 
1. Radni     wg listy obecności  
2. Krzysztof Turek    Wójt Gminy  
3. Jolanta Stępniak     Zastępca Wójta  
4. Wiesława Wojtachnio   Sekretarz Gminy  
5. Irena Sotomska    Skarbnik Gminy  
6. Jan Zychliński    Starosta Powiatu Warszawskiego Zachodniego 
7. Sołtysi i goście  wg listy obecności  
 
Nieobecni radni: 
Jan Puścian  
 
1. Otwarcie sesji 
 
Przewodniczący Rady Gminy Stare Babice otworzył obrady XLV sesji Rady Gminy Stare 
Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada 
gminy może obradować i podejmować uchwały.  
Powitał gości, sołtysów i radnych.  
 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad  
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek obrad.   
Spytał czy są wnioski do zmiany porządku obrad. 
 
Wójt zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o dwie uchwały: 
- projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Warszawskiego 
Zachodniego,  
- projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2010r. 
Obydwie uchwały wiążą się z deklaracja zakupu samochodu dla osób niepełnosprawnych 
przez powiat.   
 
Przewodniczący rady gminy poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, przy obecności 
14 radnych. 
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Przewodniczący rady gminy zaproponował wprowadzenie nowych projektów uchwał jako 
punkty 6 i 7 porządku obrad i poddał pod głosowanie porządek obrad z przyjętą zmianą.  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 
radnych. 
 
Nie zgłoszono innych wniosków do porządku obrad.  
 
Porządek obrad przedstawia się następująco:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  programu współpracy Gminy Stare Babice z 

organizacjami oraz z podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003r o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2011. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  uchylenia uchwał. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazw ulicom w 

południowej części wsi Kwirynów ( obszar poscaleniowy). 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Warszawskiego Zachodniego. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 

2010r. 
8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2009/2010. 
9. Podsumowanie V kadencji Rady Gminy. 
10. Zakończenie obrad. 
 
   
3. Sprawozdanie za rok 2009 z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego 

„Eko-Babice” Sp. z o.o.   
 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że radni otrzymali autopoprawkę do projektu 
uchwały, autopoprawka wynika z konsultacji przeprowadzonych przez wójta z organizacjami 
pozarządowym. Autopoprawka zakłada połączenie działów Ochrona zdrowia i 
Przeciwdziałanie patologiom społecznym w jeden o tytule Bezpieczeństwo, polityka społeczna 
i ochrona zdrowia o następującym brzmieniu:  
„ 

a) prowadzenie działalności rehabilitacyjnej i terapeutycznej wobec dzieci 
niepełnosprawnych ruchowo, upośledzonych umysłowo oraz z innymi 
zaburzeniami rozwoju korzystających z Ośrodka Rehabilitacyjnego- 
Terapeutycznego w Bliznem Jasińskiego.  

b) rozwój form pracy z rodziną, w tym opieki nad dziećmi i młodzieżą (w ramach 
świetlic środowiskowych, kół zainteresowań oraz poprzez pracę pedagogów 
szkolnych), 

c) przeciwdziałanie ubóstwu mieszkańców poprzez wspieranie działania organizacji 
charytatywnych niosących różne formy pomocy, 

d) przeciwdziałanie patologiom społecznym, w tym alkoholizmowi i narkomanii, 
e) realizacja programów profilaktycznych i terapeutycznych dla dzieci i młodzieży, 
f) wspieranie idei wolontariatu, 
g) wspieranie inicjatyw na rzecz porządku i bezpieczeństwa publicznego.” 
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Ponadto w dziale Kultura fizyczna, sport i turystyka” podpunkt „a” otrzymał brzmienie: 
„wspieranie szkoleń w różnych dyscyplinach sportowych , ze szczególnym uwzględnieniem 
udziału dzieci i młodzieży”.    

W związku z w/w poprawkami zmianie uległa numeracja w treści uchwały.  
 
Zastępca Wójta zgłosiła poprawkę do § 8 pkt. 3a poprzez dopisanie „oraz Ośrodka w Łubcu”. 
Gmina współpracuje z tym ośrodkiem.  
 
Przewodniczący rady gminy wniósł o nieodczytywanie załącznika do projektu uchwały i 
poddał go pod głosowanie, 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLV/443/10 - w sprawie programu współpracy Gminy Stare Babice 

z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o 
których mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na rok 2011  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwał Rady Gminy    
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały dotyczy uchylenia 9 uchwał 
rady gminy. Wynika to między innymi ze zmian ustaw i aktów wykonawczych, wyroku sądu 
administracyjnego oraz decyzji i uzgodnień Wójta Gminy.   
 
Radny T. Szuba stwierdził, że wśród uchwał, które tracą moc w projekcie w punkcie 1 jest 
uchwała z dnia 19 maja 2005r. w sprawie ochrony przeciwpożarowej, spytał co się zmieni w 
gminie w zakresie ochrony przeciwpożarowej po uchyleniu tej uchwały.  
 
Wójt odpowiedział, że intencją uchwały jest dostosowanie regulacji do prawa ogólnego, 
dokładnie opisane jest w uzasadnieniu i wiąże się to z podziałem kompetencji miedzy 
organem uchwałodawczym a wykonawczym, Komendant podlega Wójtowi nie radzie gminy.    
 dodał, że w gminie nic na gorsze się nie zmieni w zakresie ochrony przeciwpożarowej.    
 
Radny T. Szuba spytał czy obecny na sesji Gminny Komendant Ochrony Przeciwpożarowej 
wie o zamiarze uchylenia tej uchwały i czy mógłby zabrać głos w tej sprawie.  
 
Przewodniczący rady gminy zwrócił uwagę, że Komendant jest pracownikiem Wójta, dlatego 
niestosowne wydaje się pytanie pracownika czy zgadza się ze zdaniem swojego pracodawcy.  
 
Radny T. Szuba spytał czy wójt wyraża zgodę aby pan komendant zabrał głos w tej sprawie. 
 
Wójt stwierdził, że radny sugeruje podjęcie polemiki między pracownikiem a pracodawca. 
Wójt nie zabrania takiej polemiki, każdy pracownik ma szansę się wypowiedzieć 
merytoryczne a także osobiste uwagi do tego co się dzieje w gminie, jednak forum rady nie 
jest odpowiednim miejscem do polemiki miedzy podwładnym a przełożonym.  
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Radny W. Maziarz zauważył, że w § 1 jest napisane jakie uchwały tracą moc, a w 
uzasadnieniu są przytoczone przepisy wykonawcze z 2005r., 1991r. a nie ma mowy o nowych 
przepisach, w uzasadnieniu nie podaje się przyczyny utraty mocy uchwały rady gminy. 
 
Wójt zacytował fragment uzasadnienia „Zadanie to może być wykonywane przy pomocy 
komendanta gminnego ochrony przeciwpożarowej, jeżeli komendant taki został zatrudniony 
przez wójta, albo przy pomocy komendanta gminnego związku ochotniczych straży 
pożarnych”. Dodał, że jeżeli radny nie jest usatysfakcjonowany odpowiedzią do możne 
uzupełnić radca prawny.  
 
Sekretarz Gminy wyjaśniła, że: 
- w 2005r. regulamin organizacyjny urzędu zatwierdzany był przez radę gminy, 
- ustawa daje wójtowi powołania komendant i Wójt skorzystał z tego przywileju i go powołał, 
-  obowiązujący regulamin zatwierdzany jest przez wójta i znajduje się w nim stanowisko 
Komendanta i na podstawie tego Pan Starnowski pełni swoją funkcję, 
- dlatego niepotrzebna zapisu uchwały aby zatrudniony był Komendant, te same czynności i 
zadania, które były w uchwale są wpisane do regulaminu organizacyjnego.    
- zapisy powtarzały się w dwóch aktach prawnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLV/444/10 - w sprawie uchylenia uchwał   
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazw 

ulicom w południowej części wsi Kwirynów /obszar poscaleniowy/   
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada zmianę nazwy Placu 
Kwirynowskiego w Kwirynowie na Plac Grunwaldzki.  
 
Radny W. Maziarz poprosił o wyrażenie opinii na temat uchwały sołtysa wsi Kwirynów.  
 
Sołtys D. Sobczak  poinformował, że 8 listopada na ręce Wójta złożył wniosek o wycofanie z 
porządku obrad obecnej sesji głosowania nad zmianą nazwy placu Kwirynowskiego, z 
następującym uzasadnieniem: 
- wniosek ma uchybienia formalne, nie odbyły się konsultacje z mieszkańcami, nie ma 
akceptacji mieszkańców do zmiany nazwy,    
- w uchwale brak wnioskodawcy i jego podpisy, 
- nie było wcześniejszej informacji dla radnego i sołtysa o projekcie uchwały.  
 
Wójt poinformował, że w uchwale nie ma uchybień formalnych, procedura została 
zachowana. Zwrócił uwagę, że dzisiejsza sesja to ostatnia okazja aby uczcić okrągłą rocznicę 
Bitwy pod Grunwaldem. W gminie nie ma ulicy, placu czy obiektu poświeconego niezwykle 
ważnemu wydarzeniu – największej bitwie średniowiecznej europy.  
Według niego nazwa kłóci się z przyjęta w gminie zasadą i nie pasuje do miejscowości, 
nazwa Plac Kwirynowski była to nazwa robocza i w jakiś sposób została utrwalona a nie 
pasuje do miejscowości.   
Nie będzie trudności z wymianą dokumentów, ponieważ nikt przy tej ulicy nie mieszka , 
domy mają adresy ulic przyległych,  
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Sołtys D. Sobczak powiedział, że przy Placu jest 12 domów, które mają adres Palcu 
Kwirynowskiego, może nie wszyscy są tam zameldowani ale płaca podatki w naszej gminie, 
mają żal i czują się przedmiotowo a nie podmiotowo. Poprosił o przeniesienie sprawy na 
najbliższe spotkanie rady gminy.  
 
Radny J. Piętocha spytał kto był wnioskodawcą zmiany nazwy pl. Kwirynowskiego na pl. 
Grunwaldzki. Stwierdził, że idea nadania tej nazwy jest bardzo zaszczytna. Jednak słyszał, że 
jest to nieduży plac. Dlatego trzeba się zastanowić czy w nowej kadencji nie poszukać 
znacznej ulicy czy placu aby uczcić to wydarzenie.  
 
Wójt odpowiedział, że on jest wnioskodawcą tej uchwały. Swoje argumenty przedstawił, nie 
upiera się ale jeżeli dziś ta uchwała nie zostanie podjęta to nie będzie już okazji aby w roku 
okrągłej rocznicy tego dokonać.  Dodał, że nie jest to mały plac, ma ok. 2.000m2 powierzchni, 
jest ładnie urządzony.  
W związku z wyrażonymi wątpliwościami i uroczystą sesja wycofał swój wniosek.   
 
Przewodniczący rady gminy poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad 
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazw ulicom w południowej części 
wsi Kwirynów /obszar poscaleniowy/. 
 
Wniosek został  przyjęty w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, przy 1 głosie 
„wstrzymującym się”, przy obecności 14 radnych.  
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania z budżetu gminy Stare 

Babice dotacji celowej dla Powiatu Warszawskiego Zachodniego  
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada przekazanie kwoty 
20.000zł na zakup samochodu na potrzeby osób niepełnosprawnych z terenu Powiatu 
Warszawskiego Zachodniego. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
UCHWAŁA NR XLV/445/10 - w sprawie przekazania z budżetu gminy Stare Babice 

dotacji celowe dla Powiatu Warszawskiego 
Zachodniego       

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2010r.  
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu komisji i zakłada przesunięcia wydatków o kwotę 320.000zł, wydatki 
po zmianach wynoszą 78 207 520zł. 
 
Przewodniczący rady gminy złożył wniosek o nieodczytywanie uzasadnienia i załączników i 
poddał go pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, przy obecności 14 radnych. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
UCHWAŁA NR XLV/446/10 - w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 

2010r.   
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- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2009/2010  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali informację. 
 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
9. Podsumowanie V kadencji Rady Gminy  
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił podsumowanie V kadencji Rady Gminy Stare 
Babice  – podsumowanie stanowi załącznik nr 1 do protokółu. 
 
Następnie V kadencję podsumował Wójt – prezentacja Wójta stanowi załącznik nr 2 do 
protokółu.  
 
W dalszej części głos zabrały niżej wymienione osoby: 
Starosta Powiatu Warszawskiego Zachodniego Jan Żychliński, 
radna Lucyna Skrzeczkowska,  
radny Tomasz Druzd  
radny Witold Maziarz 

 
10. Zakończenie obrad 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił zamknięcie 
XLV sesji, kończącej V kadencję Rady Gminy Stare Babice. 
 
 
 WICEPRZEWODNICZ ĄCY   PRZEWODNICZĄCY 
 RADY GMINY RADY GMINY 
 
 (-) Adam KOTWICKI (-) Henryk KUNCEWICZ  
 
Protokół sporządziła:  
(-) Anna Nowak  
 
 
 
 


